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16/03/2022 SomMollet 
 

Freudenberg invertirà 10 milions per 
obrir una fàbrica d'automoció a 
Parets 
 
El president de la Generalitat, Pere Aragonès, ha anunciat una 
inversió de 10 milions d'euros de l'empresa alemanya 
Freudenberg per obrir una fàbrica de components d'automoció 
a Parets. 
Aragonès i el conseller d'Empresa, Roger Torrent, han visitat 
aquest dimecres la seu de la companyia a Baden-Württemberg 
(Stuttgart), que compta amb uns 48.000 treballadors a escala 
internacional, i 5 plantes productes a Catalunya. Properament, 
començarà la construcció de la nova fàbrica de Parets del Vallès, 
"altament" robotitzada i amb una superfície de 6.500 m². La 
planta apostarà per energies renovables i no per l'ús de 
combustibles fòssils. L'empresa espera que estigui "operativa" el 
2023, i es mantindrà l'ocupació actual pel que fa als llocs de 
treball. 
Per la seva banda, el conseller Torrent ha destacat que la nova 
fàbrica estarà "altament robotitzada i digitalitzada", sense l'ús de 
combustibles fòssils. El conseller d'Empresa ha subratllat que la 
planta "connecta molt directament" amb els "pilars i elements" 
que des de la consellera i tot el Govern es vol fomentar. 
Torrent ha remarcat així els objectius de reindustrialització, 
digitalització dels sectors productius i de transició verda i 
sostenibilitat. 
El projecte d’inversió compta amb el suport d’ACCIÓ, l’agència 
per a la competitivitat de l’empresa del departament d'Empresa 
i Treball. La inversió de la multinacional Freudenberg permetrà a 
la companyia augmentar un 15% la productivitat actual de 
producció de components d’amortidors i sistemes de direcció de 
la planta de Parets del Vallès. 
Les noves instal·lacions, que substituiran una planta més antiga, 
tindran una superfície de 6.500 m2, estaran altament 
robotitzades i operaran sense fer ús de combustibles fòssils. 
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02/03/2022 SomVallès 
 

Cinc entitats i empreses del Baix 
Vallès obtenen el distintiu Biosphere 
2021 
 
Un total de 48 entitats del Vallès Oriental, entre les quals cinc del 
Baix Vallès, han estat distingides per la Taula de Sostenibilitat de 
la comarca amb el Compromís per a la Sostenibilitat Turística 
Comarques de Barcelona Biosphere de l’any 2021. Durant el 
2020 es van distingir 41 entitats públiques i privades. 
Entre les empreses i entitats distingides al Baix Vallès hi ha el 
Celler Can Roda de Martorelles i la masia restaurant Can Sala de 
Montornès. Mentre que a Mollet s'han endut el distintiu el 
Museu Abelló, el Mercat Municipal i l'Ajuntament. 
El Compromís per a la Sostenibilitat Turística Comarques de 
Barcelona Biosphere és un projecte desenvolupat per la 
Diputació de Barcelona i la Cambra de Comerç per garantir la 
qualitat i sostenibilitat dels serveis turístics a partir de la 
certificació Biosphere de l’Institut de Turisme Responsable (ITR). 
Es tracta d’una certificació pionera, basada en els 17 objectius de 
Desenvolupament Sostenible de Nacions Unides integrats en 
l’Agenda 2030. A la comarca el gestiona el Consell Comarcal. 
Nou reconeixement per a les empreses privades 
Així mateix, gràcies a aquesta distinció, les empreses privades 
obtindran el mes d’abril, per primer cop, la certificació Biosphere 
Sustainable Lifestyle (BSL), un certificat més exigent dirigit a 
totes aquelles empreses privades i ens públics que volen millorar 
la seva gestió interna i la seva imatge social comprometent-se 
amb la sostenibilitat, i que arriba als estàndards de certificació 
de l'Institut de Turisme Responsable (ITR). 
La distinció de Compromís per a la Sostenibilitat Biosphere es 
mantindrà als ajuntaments i ens locals, acreditats com a 
Destinació Turística Sostenible. 
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06/04/2022 SomMollet 
 

Les associacions veïnals presentaran 
un POUM alternatiu al de 
l'Ajuntament 
 
La federació d’associacions veïnals de Mollet FAAVM presentarà 
un POUM alternatiu al de l’Ajuntament, que aprovava el 
document urbanístic de manera inicial el juliol amb els vots de 
l'equip de govern de PSC i Podem i el suport de Cs i Junts 
(PDeCAT). 
Sota el lema Quin  Mollet volem?, la FAVM inicia un calendari que 
durarà un any amb taules de debat amb experts, obertes a tota 
la ciutadania i amb la presència d'entitats d'interès en les 
diferents àrees. "Serà un POUM participatiu, que recollirà la 
voluntat de la ciutadania, i que es preveu estarà llest al maig del 
proper any", apunten des de la federació. 
El diàleg es durà a terme organitzat per temes d’interès: 
habitatge, mobilitat, sanitat, medi ambient, equipaments, 
comerç i sostenibilitat econòmica. 
La iniciativa de la FAVM neix de la "indignació" pel que 
consideren falta de participació ciutadana i l'"opacitat" en el 
redactat de la proposta del POUM, que s'ha aprovat sense 
consens. 
"Creiem que no podem deixar passar aquesta oportunitat, cal fer 
una proposta participativa del model de ciutat del futur que 
respongui a la voluntat popular i no perpetuï males praxis de 
l'equip de govern, per exemple: excloure deliberadament el 
sector del Calderí, o permetre sense cap consulta prèvia noves 
edificacions en zones verdes consolidades de la ciutat o afectant 
el PEIN de Gallecs", apunten des de la junta de la FAVM. 
La FAVM no ha estalviat crítiques de com s'han dut a terme les 
coses des de l'equip de govern actual pel que fa al redactat del 
projecte presentat i a l'aprovació inicial. "S'ha fet un POUM 
d’esquenes a la ciutat, sobretot tenint en compte que, per aquest 
mateix motiu de manca de participació i transparència, els 
anteriors POUM ja van ser tombats en tribunals", critiquen. 
"Volem evitar repetir els enormes costos que va tenir per la 
ciutat, tant a nivell econòmic com en el desenvolupament 
normal de planificació urbana, l’haver hagut d’improvisar una 
norma transitòria sobre un POUM anterior que ja estava 
desfasat", apunten els representants veïnals.  
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10/03/2022 Vallès Visió 
 

Taurus Group compra la planta de 
Class Plastics a Martorelles 
 
La planta que Class Plastics té a Martorelles continuarà activa 
després que la multinacional catalana Taurus Group n'hagi 
adquirit la propietat. El grup que va començar a operar la 
setmana passada, segons fonts del sindicat CCOO, és un dels dos 
inversors que s'havia interessat per adquirir Class Plastics, 
després que el novembre passat la planta entrés en concurs de 
creditors -l'altra companyia interessada era el grup inversor Class 
Plastics Europe-. 
Segons fonts sindicals, la companyia preveu mantenir 56 dels 62 
llocs de treball existents. Pel que fa als acomiadaments, tot i que 
encara no s'ha confirmat, aquests afectarien principalment a 
posicions de direcció. El projecte de la companyia s'enfocarà, 
segons fonts sindicals, al sector de l'automoció. 
Amb aquesta adquisició, el grup Taurus tornarà a operar des de 
Martorelles 15 anys després de la seva marxa de la localitat. La 
companyia va adquirir l'any 2004 la planta de Domar New Pool, 
però el 2006 es va veure abocada a un concurs de creditors per 
una caiguda de les vendes i va tancar el 2007. 
 

      

 
21/03/2022 SomMontmeló 
 

L'empresa Bold crearà 100 llocs de 
treball a Montmeló amb l'obertura 
d'una fàbrica de bateries elèctriques 
d'altes prestacions 
 
L’empresa catalana Bold, de Montmeló, crearà 100 llocs de 
treball, majoritàriament enginyers, amb la posada en marxa 
d’una planta de producció i diversos laboratoris per treure al 
mercat tecnologia pròpia en l’àmbit de les bateries elèctriques. 
El conseller d'Empresa i Treball, Roger Torrent, ha visitat aquest 
matí la planta. 
L’empresa creada el 2019, que ja compta amb un centre d’R+D 
amb 35 enginyers, dissenyarà i produirà bateries elèctriques 
destinades a avions híbrids, cotxes d’alt rendiment i motorsport. 
L’obertura de la nova planta de producció, que estarà plenament 
operativa després de l’estiu i comptarà amb una superfície de 
2.500 m2, haurà suposat la creació de 40 llocs de treball altament 
qualificats -majoritàriament enginyers i operaris de la fàbrica- 
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aquest 2022 amb la previsió d’arribar als 140 treballadors durant 
el 2023. 
L’empresa es dedicarà al disseny i producció de tots els 
components que formen part de les bateries elèctriques per, 
entre d’altres, al sector de l’aviació. Això inclou la carcassa de 
fibra de carboni, el sistema de refrigeració, l’electrònica i el 
sistema de control d’energia. Bold, que adquirirà les cel·les de 
proveïdors especialitzats i les integrarà a les bateries, és de les 
úniques companyies de tot Europa que es dedica a la producció 
d’aquesta tecnologia per al sector de l’aviació. 
L’empresa s’ha especialitzat en la fabricació de productes molt 
lleugers gràcies a materials compostos com la fibra de carboni, 
que incrementen la seguretat de la bateria gràcies a la seva 
resistència tèrmica. Segons el cap d’operacions de Bold, Gerard 
Torres, aquesta tecnologia pot anar destinada a qualsevol 
aplicació d’altres prestacions, com els avions. “Comencem per 
avions lleugers com avionetes d’ús recreatiu i avions de 
distàncies curtes destinats a vols domèstics o regionals, però és 
la mateixa tecnologia que faran servir els avions més grans”, 
explica. De fet, segons Torres, “els avions primer seran híbrids i 
després elèctrics, i això passarà aquesta mateixa dècada”. 
Suport institucional 
 

 
12/04/2022 Vallès Visió 
 

Empreses i consorcis del Vallès 
s’adapten a la nova llei de residu 
 
La nova llei dels residus també recull altres mesures per, d’una 
banda, reduir la quantitat de residus que generem i, d’una altra, 
reciclar millor. Per tal de donar resposta a les necessitats que 
genera aquest nou reglament, hi ha empreses que estan invertint 
en noves instal·lacions en zones amb un gran pes de l’indústria. 
És el cas de l’empresa Prezero al Baix Vallès. 
La planta de Prezero a Mollet és una de les darreres inversions 
de l’empresa. L’objectiu és que aquestes instal·lacions puguin 
donar servei a totes les indústries dels voltants. La gran novetat 
és que la planta permet separar de manera semiautomàtica 
materials com l’alumini, el ferro, el cartó i diferents tipus de 
plàstic. A la planta baixvallesana, es classifiquen anualment prop 
de 80.000 tones de residus. 
Amb la nova llei dels residus, les empreses i les entitats 
dedicades al sector esperen que la recollida selectiva millori. La 
normativa europea marca que d’aquí 13 anys la recollida 
selectiva ha de superar el 65%, actualment la comarca no arriba 
al 45%. Tot i això, des del Consorci de Residus consideren que la 
nova llei ajudarà a assolir el repte. 
Una dels objectius a curt termini que presenta aquesta nova llei 
és la reducció de l’utilització de recipients de plàstic d’un sol ús. 

LINK VÍDEO 
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04/04/2022 Diari Vallès Visió 
 

Segro i CB Mollet estableixen nous 
vincles de col·laboració 
 
El Club Bàsquet Mollet i l’empresa Segro han establert un vincle 
important durant aquesta temporada. La multinacional anglesa 
patrocina equips de la base del club però també ha adquirit un 
compromís de caire més social amb l’entitat. Aquesta doble 
vessant, l’esportiva i la de lluitar per preservar el medi ambient, 
marcarà algunes de les activitats que s’organitzaran des del club 
molletà. 
Prop d’una vuitantena de persones vinculades amb el Club de 
Bàsquet Mollet han canviat la pilota per uns guants i bosses de 
brossa. Des de l’entitat, amb la col·laboració de Segro, han 
impulsat una jornada de neteja, en aquest cas, de l’espai natural 
de gallecs. Han sortit des del pavelló de bàsquet i han anat cap al 
parc dels pinetons, creuant el pont de l’autopista i arribant a 
l’ermita de gallecs. Durant tot el recorregut han anat netejant la 
brossa de tota aquesta zona. 
Aquesta jornada de neteja també té l’objectiu de fomentar la 
cohesió entre els diferents equips del club, ja que l’activitat ha 
anat dirigida, sobretot, als equips de la base. 
 

 

LINK VÍDEO 


